
 

 

Lillestrøm Kajakklubb 

REFERAT        Status: Godkjent  

 

 

Mottakere: Styret i LSKK 

Referatgrunnlag: 

Styremøte i LSKK 

Dato 

2.04.24 

Kl. 

19.00 

Til stede: Kjell, Siri, Morten, Siv, Kari og Heidi 

Forfall: Mona 

Møteleder: 
Kjell Johansson 

 

Referent: 
Heidi Berg 

Neste møte: 
14.05.24 

Sted:  
Skedsmohallen 

 
1.1 Referat fra forrige møte - godkjent 
 
1.2 Økonomi   
      Innspill fra Mona etter årsmøtet 

Ønsker å forberede bedre til neste år 
 
1.3  HMS 
     Ingen hendelser 
 
2. Kommentarer til årsmøtet: 

Grei gjennomføring av årsmøtet 
Benkeforslag om endring av budsjett som ble vedtatt. 
Ender da på negativt resultat. 

 
3. Møteplan for styremøter 
 

• Tirsdag 14. Mai - Fillagring 



• Tirsdag 18. Juni 
• Tirsdag 27. August – Forberede temakveld 
• Tirsdag 22. Oktober 
• Tirsdag 26. November 

 
Heidi sender innkalling til styremøtene. Vi forsøker å booke møterom 3 i 
Skedsmohallen. 
 
4. Temakvelder 
 
Tirsdag 16. April kl 19.00 – Besøkssenter /Lensemuseet 
Varighet: ca. 40- 60 min. Vi har lokalet i to timer. 
Kan bruke siste time til klubbrelaterte saker. Forslag – snakke om turene. 
Vise bilder/film fra Delta. 
Lørdag 20. April - Måneskinnstur/Bevertur 
 
5. Innkjøp av «handicapbrygge»  
 
Pris: ca 40.000,- 
Enstemmig ja. 
(Kan forsøke å søke om refusjon på Gjensidige-fondet) Hvem? 
 
6. Terminliste, kurs og turer  
 
• Sommertur: Tuva Stenersen kan lede sommertur i Øygarden utenfor 

Bergen. 
• Diskusjon rundt sommertur, og nivå. Skal sommerturer tilrettelegges for 

«alle»? Denne gangen kreves teknikkurs, da området/farvannet krever det. 
 

• Forslag om å samle aktivitetsledere i håp om å motivere flere til å lede 
turer. Vil avlønning motivere? 

 
7. Dugnader  
 
8. Eventuelt 

Kjøpe inn mer utstyr: 



• Vester – Siri og Heidi 
• Spruttrekk – Siri og Heidi 
• Førstehjelpsaker – Kjell?  
• Åreputer – Har vi mange nok? Kaste gamle, og se hvor mange som 

blir igjen – Siri og Heidi 

Keyfree 
 
Sjekke adgang til naustet opp mot medlemsregisteret – Kjell gjør dette. 

 

Søknad 

Tuva søknad om å få dekke utgifter til videregående kurs. Vi har dekket for 
tidligere deltakere, og vil også dekke for Tuva. 

 
Medlem ønsker å få refundert medlemsavgift – Har kun introkurs, og har 
derfor ikke mulighet til å delta på våre aktiviteter. 
 
  


